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Ερώτηση 
 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 
 

 Ανάπτυξης & Επενδύσεων 
 

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Προβλήματα με την διάθεση ευπαθών προϊόντων στις Λαϊκές Αγορές»  
 
Οι λαϊκές αγορές είναι αναπόσπαστο κομμάτι της κοινωνίας και της αγροτικής 

οικονομίας και βασίζονται σε σχέσεις εμπιστοσύνης μεταξύ των παραγωγών και των 

πωλητών με τους καταναλωτές, διαθέτοντας στη λαϊκή οικογένεια υψηλής ποιότητας 

και διατροφικής αξίας φρέσκα προϊόντα.  

Δυστυχώς, κατά τη διάρκεια της πανδημίας οι παραγωγοί και οι πωλητές των λαϊκών 

αγορών αντιμετώπισαν σοβαρά προβλήματα. 

Με την εφαρμογή των περιοριστικών νόμων που θεσπίστηκαν από την Κυβέρνηση 

της ΝΔ το προηγούμενο διάστημα για την αντιμετώπιση της πανδημίας, με πιο 

πρόσφατο το ΦΕΚ 1872/8-5-21, η παρουσία των παραγωγών και μικροπωλητών 

μειώθηκε στο 50% της συμμετοχής τους στις λαϊκές αγορές, ενώ η εφαρμογή των 

αποστάσεων των 5 μέτρων ανάμεσα στους πάγκους, χωρίς να αυξηθεί συνολικά ο 

χώρος που διατίθεται για τις λαϊκές αγορές, έχει περιορίσει σημαντικά τον αριθμό των 

παραγωγών που συμμετέχουν στις λαϊκές καθημερινά και έχει δημιουργήσει 

οικονομική ασφυξία στο κλάδο τους. 

Ειδικά τη τρέχουσα περίοδο, οι παραγωγοί διαθέτουν στην αγορά ευπαθή προϊόντα, 

φρέσκα λαχανικά και φρούτα εποχής, όπως φράουλες, κεράσια και βερίκοκα που 

συντηρούνται για μικρό μόνο χρονικό διάστημα και επομένως η εκ περιτροπής 

παρουσία τους στις τοπικές λαϊκές αγορές θέτει τα παραγόμενα ευπαθή προϊόντα σε 

κίνδυνο καταστροφής τους, καθώς δε προλαβαίνουν να  διατεθούν εγκαίρως στο 

καταναλωτικό κοινό. Η πρακτική αυτή προκαλεί την απώλεια προϊόντος και 

εισοδήματος εκ μέρους του παραγωγού ενώ παράλληλα στερεί τον καταναλωτή από 

τη πρόσβαση σε καλής ποιότητας και τιμής φρέσκα ευπαθή προϊόντα. 

 

Με βάση τα παραπάνω ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Προτίθεται η Κυβέρνηση και με ποιο χρονοδιάγραμμα να επαναφέρει την 

λειτουργία των λαϊκών αγορών σε κανονικά επίπεδα, όπως άλλωστε έχει 

ξεκινήσει να το πράττει και για άλλους εμπορικούς κλάδους ; 
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2. Στην περίπτωση που συνεχιστούν τα ίδια μέτρα στις λαϊκές, πως προτίθενται 

να βοηθήσουν τους αγρότες - παραγωγούς, ώστε να διαθέσουν τα ευαίσθητα 

ποιοτικά προϊόντα τους που κινδυνεύουν να καταστραφούν; 

 

 
Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

 
Παπανάτσιου Αικατερίνη 

 
Αραχωβίτης Σταύρος 

 
Αβραμάκης Ελευθέριος 
Αγαθοπούλου Ειρήνη 
Αλεξιάδης Τρύφωνας 

Βαγενά Κηλαηδόνη Άννα  
Βαρδάκης Σωκράτης 

Γκιόλας Ιωάννης 
Ζαχαριάδης Κωνσταντίνος 

Ζεϊμπέκ Χουσεϊν 
Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Κασιμάτη Νίνα 
Καφαντάρη Χαρά 

Κουρουμπλής Παναγιώτης 
Λάππας Σπυρίδων 
Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος 
Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μουζάλας Ιωάννης 
Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Μωραϊτης Θάνος 
Νοτοπούλου Αικατερίνη 

Παπαηλίου Γεώργιος 
Πέρκα Θεοπίστη 
Πολάκης Παύλος 
Πούλου Παναγιού 

Ραγκούσης Ιωάννης 
Σκουρλέτης Παναγιώτης 
Τελιγιορίδου Ολυμπία 

Τζούφη Μερόπη 
Φάμελλος Σωκράτης 

Φωτίου Θεανώ 
Χρηστίδου Ραλλία 

 

 
 
 
 
 




